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Komise volnočasových aktivit (KVA) 

 
 

Datum konání: středa 27. června 2012 od 15:30 do 17:30 hodin. 

Místo konání: restaurace Level 

Přítomni členové (řazeno abecedně): Exnerová Blanka, Iva Hájková, MUDr. Kazdová Zita, 

Dr. Zdeňka Ladová, RNDr. Roušar Pavel, Voříšek Zdeněk 

Nepřítomni: Ing. Černá Lucie, Ing. Kohoutová Radoslava, Mach Petr, PhDr. Schmidt Miloš, 

Vojtová Helena 

Hosté: Krajsingrová Irena 

 

Program: 

1. Kontrola plnění úkolů z posledního jednání 

2. Rok seniorů - aktivity 

3. Různé 

 

 

Jednání vedla Iva Hájková 

 

Zápis 

 

ad 1) 

Kontrola úkolů z jednání 30. 5. 2012: 

 

- Vedoucí OMI předala pí Hájkové zamítavé písemné stanovisko k přesunu informační 

tabule ve zdravotním středisku dle návrhu KVA. Vybudování nové informační tabule 

na pozemku Lidl u autobusové zastávky Újezd nad Lesy směrem na sídliště Rohožník 

řeší OMI s panem Machem. 

- Na 1. Újezdskou akademii volného času je přihlášeno 44 občanů. Možnost přihlášení 

bude i během prázdninových měsíců – na webu MČ je tato informace uvedena, 

podatelna úřadu je též informována. Pro rok 2013 jsou navržena tato vzdělávací 

témata: Pražské paláce vyprávějí, Dějiny architektury, Návrat k mýtům, bájím a 

legendám, z nichž si budou účastníci zimního semestru vybírat dvě témata pro letní 

semestr. 

- Dne 4. 6. se uskutečnila schůzka s pí Červenkovou a byl domluven způsob 

medializace aktivit v Levelu. 

 

 

ad 2) 

Dne 26. 6. se konalo sportovní odpoledne pro seniory s účastí okolo 40 seniorů. Akce je 

hodnocena pozitivně, zvláště možnost poznat a zahrát si hru petangue. V příštím ročníku se 

doporučuje zajistit kávu na základě požadavku některých seniorů. 

 

Komise projednávala projekt „Senior na přechodech“, který by měl být zahájen ve šk. roce 

2013/2014 z důvodu zvýšení bezpečnosti školních dětí na přechodech.  Doporučila oslovit 

členy Českého rybářského svazu. Se Sdružením důchodců bylo již jednáno. Je nutno ve 
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spolupráci s odborem sociálních věcí zahájit jednání s možnými seniory a uspořádat pro ně 

školení Městské policie. 

 

Dále byl diskutován návrh na pořádání pátečních pořadů pro seniory vždy s konkrétním 

zaměřením. Nutno vyřešit: kdo bude koordinátorem, pořadatelem, kdo bude zajišťovat 

„zajímavé osobnosti“ pro přednášky, besedy atd., finanční zabezpečení. I. Hájková se 

domluví s odborem sociálních věcí. 

 

Sdružení důchodců bude reagovat v zářijovém Újezdském zpravodaji na nepravdivá tvrzení 

uvedená ve Svobodných újezdských listech zastupitele pana Duchka týkající se seniorů. 

 

Členové obdrželi informaci o možnosti zřídit v Újezdě nad Lesy Virtuální univerzitu třetího 

věku. Bylo domluveno, že toto bude řešeno až po zahájení činnosti I. Újezdské akademii 

volného času na základě zjištění zájmu, tj. od února nebo října 2013. 

 

V rámci Roku seniorů bylo navrženo odborem sociálních věcí vyhlásit soutěž „Vyfoť svojí 

babičku a svého dědečka“ pro školní děti. Komise spíše doporučuje téma „Představ svojí 

babičku, svého dědečka“, kde by byla fotka jen jako doplňující. Pouze fotografie by nic 

nevypovídala a není jasné, podle jakých kritérií by byly fotky vybírány a hodnoceny. V září 

bude oslovena škola, se kterou bude řešena účelnost a vhodnost navrhované soutěže. 

 

 

ad 3) 

Komise navrhuje, aby byla hlavní komisí, u které se budou shromažďovat a diskutovat 

připravující se sportovní a kulturní akce v MČ v návaznosti na Komisi vzdělávání a výchovy 

(tajemnice H. Kořínková), Komisi sociální politiky a zdravotnictví (tajemnice J. Heřmánková) 

a Muzejní rady (zapisovatelka S. Pilná, předávat bude H. Kořínková). Zápisy těchto komisí 

budou vzájemně předávány tajemnicemi komisí. Je to z důvodu malé propojenosti informací 

mezi komisemi a o akcích v MČ se mnohdy komise vzájemně dozvědí až z Újezdského 

zpravodaje. Tajemnice komisí bude takto informovat I. Hájková. 

 

V září bude komise řešit obměnu členů. Ti, co se dlouhodobě neúčastní, budou osloveni 

ohledně trvání jejich zájmu, popř. bude vznesen návrh na jmenování nových členů. 

 

- Nabídka Klubu českých turistů byla zamítnuta, protože požadují zaplacení částky 

v rozmezí 7 – 9 tis. Kč. 

- Soutěž „Rozkvetlý Újezd“, do 30. 9. je možno se stále přihlásit (propozice na webu 

MČ a na vývěskách úřadu) 

 

 

Příští setkání se koná dne 19. 9. od 15:30 hodin v malé zasedací místnosti úřadu 

 
Zapsala dne 2. 7. 2012 Iva Hájková 
 


